
RADA GMiNY 
Wielka Nieszawka Pr„,ok6l nr XVII/2016 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, ktora odbyla sif w dniu 23 marca 2016 roku 
w godz. od 10:00 do 11:05 w Osrodku Kultury w Malej Nieszawce 

Obecni wg list obecnosci stanowi^cych zal^czniki nr 1 i nr 2 do protokolu. 

Proponowany porzadek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia: 
a) stwierdzenie quorum, 
b) przyj^cie porz^dku obrad. 

2. Przyj^cie protokolu z X V I sesji, ktora odbyla si? w dniu 29 lutego 2016 roku. 
3. Rozpatrzenie projektow uchwal w sprawie: 
a) przyst^ienia do sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Wielka Nieszawka (wies Wielka Nieszawka, teren przy ul. Torunskiej, oznaczony 
numerami dzialek 113 i 114) (druk nr 1), 
b) przyst^ienia do sporz^dzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Wielka Nieszawka (wies Wielka Nieszawka, teren przy ulicy Torunskiej, oznaczony 
numerem dzialki 112) (druk nr 2), 
c) wyrazenia zgody na udzielenie dotacji niepublicznemu przedszkolu zapewniaj^cemu 

dzieciom 4- i 5-letnim realizacj? prawa do wychowania przedszkolnego (druk nr 3), 
d) zmiany uchwaly dotycz^cej ustanowienia odr^bnej jednostki budzetowej Gminnego 

Osrodka Pomocy Spolecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu (druk nr 4). 
4. Sprawozdanie z dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Wielkiej 
Nieszawce za rok 2015 (druk nr 5). 

Przerwa 

5. Sprawozdanie z dzialalnosci stalych Komisji Rady Gminy za 2015 rok: 
a) Komisji Rewizyjnej (druk nr 6), 
b) Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 7), 
c) Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu (druk nr 8), 
d) Komisji Zagospodarowania Przestrzennego. Ochrony Srodowiska i Inwestycji (druk nr 9). 
6. Informacja z dzialalnosci Komisji mi^dzy sesjami - referuj^przewodnicz^cy Komisji. 
7. Informacja Przewodnicz^cego Rady Gminy z realizacji podj^tych uchwal. 
8. Interpelacje i wolne wnioski. 
9. Zakohczenie sesji. 

Ad. 1 
a) XVII sesĵ  Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyl Przewodnicz^cy Rady Gminy 
Ireneusz Smiechowski. Na wst^pie powitai Pana Wojta, Pana Sekretarza, Panie i Panow 
Radnych, Soltysow, kierownika GOPS oraz zaproszonych gosci. 
Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w momencie otwarcia obrad na stan 15 radnych obecnych jest 15, 
CO oznacza, ze jest quorum i Rada jest wladna do podejmowania uchwal, stanowisk i opinii. 
b) Nast^pnie Przewodnicz^cy Rady poprosil o zglaszanie uwag do porz^dku posiedzenia, ktory 
radni otrzymali z materialami na sesj?. 
Radni nie wniesli uwag do porz^dku obrad. 
Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie porzadek obrad XVII sesji Rady Gminy. Za jego 
przyj^ciem glosowalo 15 radnych, giosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych si? nie 
bylo. Przewodnicz£[cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj^la porzadek obrad 
XVII sesji jednoglosnie. 

Ad. 2 
Przewodniczs|cy Rady poinformowal, ze wedlug jego wiedzy do dnia biez^cego do godz. 9-ej nie 
wplyn?ly do biura Rady Gminy zadne uwagi co do tresci protokolu z X V I sesji, ktora odbyla si? w 
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dniu 29 lutego 2016 r. W zwi^zku z tym poddal pod glosowanie przyj?cie protokolu z X V I sesji w 
przedstawionej tresci. Zajego przyj?ciem glosowalo 14 radnych, jedna osoba wstrzymala si? od 
glosu, glosow wstrzymujq^cych si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania 
protokol z X V I sesji zostal przyj?ty przez Rad? Gminy wi?kszosci^ glosow. 

Ad. 3 
a) 
Przewodnicz^cy Rady poprosil Wojta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1). 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - poinformowal, ze na poprzedniej sesji byla podejmowana 
uchwala w sprawie dzialek nr 113 i 114, na ktorych ma powstac Centrum Obslugi mieszkancow. 
Chodzi o zmian? jej zapisow, czy zamiast przyst^ienia do sporz^dzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego przyst?puje si? do sporz^dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzermego. Korekta zapisu wi^ze si? z czasem potrzebnym na procedury z 
tym zwi^zane. Sporz^dzenie na nowo planu jest prostsze od zmiany juz istniej^cego planu. W 
zwi^zku z tym Wojt wniosl o przyj?cie uchwaly w przedstawionej formic i tresci. 
Przewodnicz^cy Rady poprosil przewodnicz^ Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 
Oclirony Srodowiska i Inwestycji o opini? w tej sprawie. 
Przewodnicz^ca Komisji Malgorzata Wieczerzak-Malysz - poinformowala, ze na posiedzeniu 
w dn. 21 marca 2016r. komisja zaopiniowala projekt uchwaly pozytywnie. 
Frzewodniczqcy Rady otworzyl dyskusj?. 
Radni nie zabrali glosu w dyskusj i . 
Przewodnicz^cy Rady zamkn^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie uchwal? Nr XVII/89/2016 
Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 23 marca 2016 r. w sprawie przyst^ienia do sporz^dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wielka Nieszawka (wies Wielka 
Nieszawka, teren przy ul. Torunskiej, oznaczony numerami dzialek 113 i 114) w brzmieniu jak na 
druku nr 1 - stanowi zal^cznik nr 3 do protokolu. 
Za jej przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la uchwal? 
jednoglosnie. 
b) 
Przewodnicz^cy Rady poprosil Wojta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 2). 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - poinformowal, ze podobnie jak w przypadku poprzedniego 
projektu uchwaly chodzi o zmian? jej zapisow. Dotyczy to dzialki m 112, ktorej wlascicielem jest 
Agencja Nieruchomosci Rolnych. Zamiast przystapienia do sporz^dzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego przyst?puje si? do sporz^dzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzermego. Wojt wniosl o przyj?cie uchwaly w przedstawionej formic i 
tresci. 
Przewodnicz^cy Rady poprosil przewodnicz^ Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, 
Oclirony Srodowiska i Inwestycji o opini? w tej sprawie. 
Przewodnicz^ca Komisji Malgorzata Wieczerzak-Malysz - poinformowala, ze na posiedzeniu 
w dn. 21 marca 2016r. komisja zaopiniowala projekt uchwaly pozj^ywnie. 
Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusj?. 
Radni nie zabrali glosu w dyskusji. 
Przewodniczqcy Rady zamkn^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie uchwal? Nr XVII/90/2016 
Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 23 marca 2016 r. w sprawie przyst^ienia do sporz^dzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Wielka Nieszawka (wies Wielka 
Nieszawka, teren przy ul. Torunskiej, oznaczony numerem dzialki 112) w brzmieniu jak na druku 
nr 2 - stanowi zal^cznik m 4 do protokolu. 
Za jej przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodniczc^^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la uchwal? 
jednoglosnie. 
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c) 
Przewodnicz^cy Rady poprosil Wojta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3). 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy wyrazenia zgody na 
udzielenie dotacji niepublicznemu przedszkolu zapewniaj^cemu dzieciom 4- i 5-letnim realizacj? 
prawa do wychowania przedszkolnego. W zwi^zku ze zmiany ustawy o systemic oswiaty gmina 
od 1 wrzesnia 2016 r. ma obowi^zek zapewnic dzieciom wieku 4 i 5 lat prawo do wychowania 
przedszkolnego. Prawo to moze bye realizowane rowniez w przedszkolu niepublicznym na terenie 
gminy. Do tej pory zglosilo si? 67 ch?tnych na 124 dzieci w tym wieku zameldowanych na terenie 
gminy. Dotacja z budzetu gminy wyniesie 700 zl na dziecko miesi?cznie. W poprzednim roku byla 
to kwota 650 zl . Zlecenie wychowania przedszkolnego podmiotowi niepublicznemu jest o wiele 
tansze niz utrzymanie przedszkola publicznego, gdzie nauczyciele zatrudnieni na podstawie 
Karty Nauczyciela i w zwi^zku z tym musi ich bye dwoch na oddzial. Zgodnie z ustawq^ o 
systemic oswiaty gmina fmansuje rowniez koszt wychowania przedszkolnego mieszkancow 
gminy, ktorzy ucz?szczajq. do przedszkoli poza obszarem gminy, np. za dziecko ucz?szczaj£[ce do 
przedszkola publicznego w Aleksandrowie Kujawskim doplata wynosi 924 zl . Wojt wniosl o 
przyj?cie uchwaly w przedstawionej formie i tresci. 
Przewodniczqcy Rady poprosil przewodnicz^ Komisji Rewizyjnej o opini? w tej sprawie. 
Przewodniczj|ca Komisji Malgorzata Kopanska-Mizeria - poinformowala, ze na posiedzeniu 
w dn. 18 marca 2016r. komisja zaopiniowala projekt uchwaly pozytywnie. 
Przewodnicz^cy Rady otworzyl dyskusj?. 
Radny Arkadiusz Wyrzykowski - zapytal, czy inne przedszkole moze startowac w tym 
konkursie, niz te, ktore istnieje obecnie. 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - opowiedzial, ze regulamin konkursu radni przyj?li na poprzedniej 
sesji. W konkursie moze wystartowac przedszkole juz istniej^ce. Hipotetycznie moze pojawic si? 
podmiot niepubliczny, ktory otworzy przedszkole od 1 wrzesnia i wtedy moglby zlozyc swoj^ 
ofert?, praktycznie jednak wymogi przeciwpozarowe i bhp s^tak rygorystyczne, ze rzadko kto jest 
w stanie je spelnic. 
Radny Krzysztof Czarnecki - zapytal, ile wyniesie oplata rodzicow, przy wspolfmansowaniu 
przez gmin? wychowania przedszkolnego w wysokosci 700 zl , i czy jest otwarty juz nabor dla 3-
latkow. 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - opowiedzial, ze kwota 700 zl pokrywa wszystkie koszty zaj?c, 
l^cznie z dodatkowymi zaj?ciami, wyjazdami do teatru i kina, paczki na gwiazdk?. Zgodnie z 
ustawy rodzic placi za wyzywienie i 1 zl za kazd^ dodatkow^ godzin? pobytu dziecka w 
przedszkolu powyzej 5 bezplatnych godzin. W pierwszej kolejnosci trzeba ustalic liczb? 4 i 5-
latkow, zcby stwierdzic, czy b?d^ miejsca dla 3-latk6w. Brak miejsc dla 3-latk6w jest 
ogolnopolskim problemem. O naborze dla 3-latk6w decyduje dyrektor przedszkola. Do 
wszystkich rodzicow dzieci 4 i 5-letnich, zostaly wyslane pisma z prosb^ o deklaracj?, czy 
skorzystaj^ z wychowania przedszkolnego dla swojego dziecka w przedszkolu na terenie gminy. 
Termin byl do 17 marca, a to tej pory rodzice przynosz^ jeszcze deklaracje. Gdyby wszystkie 
deklaracje splyn?ly w terminie, to wtedy gmina mialaby peln^ wiedz? i mogla podj^c decyzje w 
prawie rekrutacji dzieci 3-letnich. 
Przewodniczqcy Rady zamkn t̂̂ l dyskusj? i wniosl pod glosowanie uchwal? Nr XVII/91/2016 
Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 23 marca 2016 r. w sprawie wyrazenia zgody na udzielenie 
dotacji niepublicznemu przedszkolu zapewniaj^cemu dzieciom 4- i 5-letnim realizacj? prawa do 
wychowania przedszkolnego w brzmieniu jak na druku nr 3 - stanowi zal^cznik nr 5 do protokolu. 
Za jej przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la uchwal? 
jednoglosnie. 
d) 
Przewodnicz^cy Rady poprosil Wojta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4). 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - poinformowal, ze projekt uchwaly dotyczy zmiany uchwaly 
dotycz^cej ustanowienia odr?bnej jednostki budzetowej Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej 
w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu w zwi^zku z przyj?ciem ustawy o pomocy pahstwa w 
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wychowaniu dzieci, na mocy ktorej rodzina ma prawo do swiadczenia w kwocie 500 zl na kazde 
drugie i kolejne dziecko do 18 roku zycia, a takze pierwsze dziecko w przypadku, gdy dochod w 
rodzinie wynosi 800 zl na czlonka rodziny lub 1200 zl w rodzinie dziecka niepelnosprawnego. W 
zwi^zku z tym zachodzi potrzeba uzupelnienia zakresu zadah, ktore GOPS b?dzie realizowal od 1 
kwietnia 2016 r. 
Przewodniczqcy Rady poprosil przewodnicz^c^ Komisji Statutowo-Regulaminowej o opini? w 
tej sprawie. 
Przewodnicz^ca Komisji Agnieszka Wrzesinska - poinformowala, ze komisja zaopiniowala 
zmian? uchwaly pozytywnie. 
Przewodnicz^cy Rady otworzyl dyskusj?. 
Soltys solectwa Brzoza Jozef Kumorek - podzi?kowal za akcj? pomocy GOPS w postaci opalu 
na zim? dla osob starszych, ktorzy maj^male emerytury z KRUS. 
Przewodnicz^cy Rady zamkn^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie uchwal? Nr XVII/92/2016 
Rady Gminy Wielka Nieszawka z dn. 23 marca 2016 r. w sprawie zmiany uchwaly dotycz^cej 
ustanowienia odr?bnej jednostki budzetowej Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Wielkiej 
Nieszawce i nadania statutu w zmiany uchwaly dotycz^cej ustanowienia odr?bnej jednostki 
budzetowej Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Wielkiej Nieszawce i nadania statutu w 
brzmieniu jak na druku nr 4 — stanowi zal^cznik nr 6 do protokolu. 
Za jej przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodniczq.cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la uchwal? 
jednoglosnie. 

Ad. 4 
Przewodnicz^cy Rady poprosil Wojta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5). 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - poinformowal, ze na druku nr 5 radni otrzymali szczegolowe 
sprawozdanie z dzialalnosci GOPS w Wielkiej Nieszawce za rok 2015. Osrodek zatrudnia 6 
pracownikow, l^cznie z kierownikiem. Zostanie przyj?ty pracownik do obslugi programu 500+. 
Jezeli s^pytania, odpowie na nie kierownik GOPS obecna na sali. 
Przewodniczqcy Rady poprosil przewodnicz^c^ Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu o 
opini? w tej sprawie. 
Przewodniczqca Komisji Aniela Grela - poinformowala, ze na posiedzeniu w dn. 18 marca br. 
komisja zaopiniowala projekt uchwaly pozytywnie. 
Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusj?. 
Soltys solectwa Brzoza Jozef Kumorek - poprosil, aby podczas weryfikacji wnioskow 
niektorych mieszkancow pracownicy GOPS prowadz^cy wywiady srodowiskowe zasi?gali opinii 
s^siadow, czy przyznana pomoc fmansowa jest wykorzystywana we wlasciwy sposob. 
Kierownik GOPS Magdalena Zbikowska - stwierdzila, ze pracownik socjalny id^c na wywiad 
srodowiskowy, nie ma prawa wchodzic do innych osob, informowac ich do kogo przyszli i prosic 
o udzielenie informacji. Jezeli dana osoba ma jakies informacje na temat jakiejs rodziny, o 
przekazanie tych informacji soltysowi lub bezposrednio do GOPS. 
Przewodnicz^cy Rady zamkn^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie uchwal? Sprawozdanie z 
dzialalnosci Gminnego Osrodka Pomocy Spolecznej w Wielkiej Nieszawce za rok 2015 w 
brzmieniu jak na druku nr 5 - stanowi zal^cznik nr 7 do protokolu. 
Zajego przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la 
sprawozdanie jednoglosnie. 

Przewodniczjjcy Rady oglosil 10-minutow^ przerw .̂ 
Po przerwie Przewodniczqcy wznowil obrady. 



Ad. 5 
Przewodnicz^cy Rady poddai pod dyskusj? sprawozdania z dzialalnosci komisji w 2015 r., i tak: 
a) Sprawozdanie z dzialalnosci Komisji Rewizyjnej (druk nr 6) - radni nie zabrali glosu w 
dyskusji. 
Przewodniczj|cy Rady zamkne^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie Sprawozdanie z dzialalnosci 
Komisji Rewizyjnej za 2015 rok w brzmieniu jak na druku nr 6 - stanowi zal^cznik nr 8 do 
protokolu. Za jego przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow 
wstrzymuj^cych si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy 
przyj?la sprawozdanie jednoglosnie. 
b) Sprawozdanie Komisji Statutowo-Regulaminowej (druk nr 7) - radni nie zabrali glosu w 
dyskusji. 
Przewodniczjicy Rady zamkne^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie Sprawozdanie z dzialalnosci 
Komisji Statutowo-Regulaminowej za 2015 rok w brzmieniu jak na druku nr 7 - stanowi 
zal^cznik nr 9 do protokolu. 
Zajego przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la 
sprawozdanie jednoglosnie. 
c) Sprawozdanie Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu (druk nr 8) - radni nie zabrali 
glosu w dyskusji. 
Przewodniczqcy Rady zamkn^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie Sprawozdanie z dzialalnosci 
Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu za 2015 rok w brzmieniu jak na druku nr 8 - stanowi 
zal^^cznik nr 10 do protokolu. 
Zajego przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la 
sprawozdanie jednoglosnie. 
d) Sprawozdanie Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Srodowiska i 
Inwestycji (druk nr 9) - radni nie zabrali glosu w dyskusji. 
Przewodnicz^cy Rady zamkn^l dyskusj? i wniosl pod glosowanie Sprawozdanie z dzialalnosci 
Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Srodowiska i Inwestycji za 2015 rok w 
brzmieniu jak na druku nr 9 - stanowi zal^cznik rrr 11 do protokolu. 
Zajego przyj?ciem glosowalo 15 radnych, glosow przeciwnych nie bylo, glosow wstrzymuj^cych 
si? nie bylo. Przewodnicz^cy stwierdzil, ze w wyniku glosowania Rada Gminy przyj?la 
sprawozdanie jednoglosnie. 

Ad. 6 
Przewodniczqcy Rady oddal glos przewodnicz^cym Komisji w celu zlozenia informacji z 
dzialalnosci komisji mi?dzy sesjami, i tak: 

a) Przewodnicz^ca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Srodowiska i 
Inwestycji Malgorzata Wieczerzak-Malysz - poinformowala, ze komisja spotkala si? 1 raz, 
w dn. 21 marca opiniowala materialy na sesj?. 
b) Przewodnicz^ca Komisji Zdrowia, Oswiaty, Kultury i Sportu Aniela Grela -
poinformowala, ze komisja spotkala si? 1 raz, w dn. 18 marca opiniowala materialy na sesj?. 
c) Przewodniczqca Komisji Statutowo-Regulaminowej Agnieszka Wrzesinska -
poinformowala, ze komisja spotkala si? 1 raz, w dn. 18 marca opiniowala materialy na sesj?. 
d) Przewodniczqca Komisji Rewizyjnej Malgorzata Kopanska-Mizeria poinformowala, 
ze komisja spotkala si? 2 razy, w dn. 17 marca przygotowywala sprawozdanie z dzialalnosci 
komisji w 2015 roku i analizowala realizacj? uchwal Rady Gminy z 2015 r., w dn. 18 marca 
opiniowala materialy na sesj?. 

Ad. 7 
Przewodnicz^cy przedstawil informacj? z realizacji uchwal podj?tych na X V I sesji Rady Gminy, 
ktora odbyla si? w dniu 29 lutego 2016 r. 
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Ad. 8 
Radny Krzysztof Czarnecki - poruszyl nast?puj^ce kwestie: 

- zapytal o montaz lamp na ul. Przemyslowej, 
- na skrzyzowaniu ul. Tulipanowej i ul. Chabrowej asfalt jest nizej od kostki i cz?sto stoi 

tam woda, po zimie asfalt pop?kal i zrobila si? dziura, 
- na ul. Wierzbowej, kostka zaczyna obsuwac si? w stron? kanalku, 
- podzi?kowal Wojtowi za interwencj? w sprawie naprawy oswietlenia na skrzyzowaniu ul. 

Narcyzowej i ul. Torunskiej. 
Soltys solectwa Cierpice Ryszard Kryszewski - prosil o zasypanie dziur na przystanku 
autobusowym przy Andrewex-ie. 
Soltys solectwa Mala Nieszawka Brygida Czapiewska - poruszyla nast?puj^ce kwestie w 
imieniu mieszkancow: 

- podzi?kowala za napraw? oswietlenia na ul. Przemyslowej, 
- zapytala o mozliwy termin realizacji fotowoltaiki i instalacji pomp ciepla dla ch?tnych 

osob z listy oczekuj^cych, 
- czy byly prowadzone rozmowy na temat wykupu dzialki na skrzyzowaniu ul. 

Rzemieslniczej z ul. Nowa pod plac zabaw, 
- mieszkancy prosz^ o zatoczk? autobusowq^ przy kosciele parafialnym w Malej Nieszawce i 

o przejscie dla pieszych na tej wysokosci w celu zwi?kszenia bezpieczenstwa 
przechodz^cych tam dzieci, 

- kiedy nast^i otwarcie muzeum w Wielkiej Nieszawce. 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - odpowiadaj^c na poruszone kwestie, poinformowal, ze: 

- jezeli chodzi o oswietlenie na ul. Przemyslowej, przypomnial, ze kable na tej ulicy zostaly 
ukradzione, firma po raz drugi budowala instalacj? od podstaw, 

- jezeli chodzi o ul. Wierzbow^ Chabrow^ i Tulipanowq, na ul. Wierzbowej jezdz^ ci?zkie 
pojazdy i na zlq^czeniu kostki z poln^ drog^ moze dochodzic do obsuwania si? kostki, na 
skrzyzowaniu ul. Chabrowej i Tulipanowej od pocz^tku byl problem z asfaltem, te sprawy 
zostan^ rozwi^zane, 

- jezeli chodzi o ul. Sosnow^ i przystanek autobusowy przy tej ulicy, stan tej drogi jest zly, 
tak jak ul. Zielonej czy Lesnej, po ktorej codziennie przejezdza wiele zaladowanych 
ci?zar6wek, 

- jezeli chodzi o fotowoltaik? i pompy ciepla, obecnie nie ma zadnych srodkow i zaden 
program nie jest realizowany, 

- jezeli chodzi o plac zabaw w Malej Nieszawce, wlasciciel terenu do tej pory nie 
odpowiedzial na propozycj? gminy dotycz^c^ wymiany gruntu, 

- jezeli chodzi o przejscie dla pieszych przy kosciele w Malej Nieszawce i innych, zostal 
zlozony wniosek do Zarz^du Drog Wojewodzkich w tej sprawie, ale najwczesniej 
realizacja b?dzie mozliwa we wrzesniu, po konsultacjach z policj^ 

- jezeli chodzi o muzeum, konkretne informacje b?dq^ po rozmowie z dyrektorem muzeum. 
Budynki, ktore mialy bye postawione w pierwszym etapie, s^ skonczone, zostaje teren do 
uporz^dkowania i instalacje przeciwpozarowe. 

Rada Malgorzata Wieczerzak-Malysz - stwierdzila, ze realizacja przejsc dla pieszych moze 
przesun^c si? na koniec roku ze wzgl?du na koniecznosc zmiany organizacji ruchu na tej ulicy, a 
to jest kilkumiesi?czny proces. 
Radna Irena Lewandowska - zapytala o mozliwosc zamontowania laweczek przy silowniach 
zewn?trznych. 
Wojt Kazimierz Kaczmarek - odpowiedzial, ze takie wnioski mozna skladac w ramach budzetu 
obywatelskiego i funduszu soleckiego. 
Soltys solectwa Brzoza Jozef Kumorek - podzi?kowal w imieniu mieszkahca Brzozy za pomoc 
w jego problemach inwestycyjnych. Prosil o kontakt do dyrektora muzeum, na Brzozie 
mieszkahcy posiadaj^ stare sprz?ty po osadnikach ol?derskich, ktore mogliby przekazac. Zaprosil 
na otwarcie sezonu w gospodarstwie agroturystycznym, pol^czonego z zebraniem soleckim. 
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Przewodnicz^cy Rady - przypomnial radnym o terminie skladania oswiadczen maj^kowych. 
Przekazal zyczenia swi^teczne od dyrektorow szkol. 
Ad. 9 
Przewodnicz^cy Rady Gminy Ireneusz Smiechowski podzi?kowal zebranym za wzi^cie udzialu 
w XVII sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamkneil obrady. 

P R Z E W O D N T C Z A C Y 
Protokolowala: ^ A D Y G M I N Y 
Ewa Wroblewska-Kucharska ^i^i^^'U^^'S^ 

_ „ / , , Ireneusz Smiechowski 
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